
Referat af bestyrelsesmøde 1. juni 2023  

Deltagere: Brian, Johnny, Pia, Sylvia, Stine, Kim, Birgit og Karl  

Afbud: Conny 

 

 

Nyt logo 

o Johnny og Sylvia kommer med et oplæg på det nye logo inden den 22. juni 2023. 

Facebook 

o Der bliver lavet en ny Facebook side med det nye logo, da Stine ikke kan rette den, da hun 

ikke har koden som administrator. Der vil være en henvisning på den gamle side.  

Annoncering 

o Annonce skal i Lørdagsavisen medio august. Johnny får Henriette til at hjælpe med at lave 

den. Johnny opdaterer teksten, så det passer til de hold, der ligger fast til 2023/2024. 

Diverse 

o Karl sender køreseddel til de ulønnede instruktører. Der må max gives kr. 6.000, ellers skal 

de selv oplyse det til SKAT. Vi skal sørge for at overholde givne lovregler. 

o Der mangler fortsat en eller anden form for dokumentation fra Johnny og/eller Brian, så Karl 

kan komme på banken. Karl tjekker op med banken, og så må banken evt. genfremsende 

det.  

o Volley spurgte om mulighed for et tilskud til nye bluser. De prøver at finde en sponsor, og 

ellers må der være selvbetaling. Tages op igen den 22. juni 2023. 

o Muleposerne er åbenbart i gang (Køge Bibliotek), da der er kommet en faktura.  

o Alle kan logge ind på Penneo og se referater fra tidligere. 

o Karl opretter de nye hold – deadline 15. juni 2023. 

o Næste møde er torsdag den 22. juni kl. 17.00 i Herfølge Hallen. 
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